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 Minnesanteckningar  
                                 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 

 

Typ av möte: 

Kommunala pensionärsrådet 
 

Mötesdatum:  

2014-11-20 kl. 09.00 – 11.00  

Plats: 

Nacka stadshus, lokal Jelgava 

Närvarande:   

Samordnings- och utvecklingsenheten (SUE), Nacka kommun 

Samordnare: Jessica Röök, Sekreterare: Ingrid Greger 

Äldreenheten Nacka kommun 

Chef: Anne-Lie Söderlund 

PRO: 
Marianne Eriksson, Maud Anderstedt, Inga-Lisa Dahlbäck, Gun Mattson, Gunnar Olsson, 
Birgitta Björklund, Bengt Stenqvist, Kenneth Sjökvist 

SPF: 

Ann Mari Hjorth, Elise Stare, Moa Bern, Anna-Lena Berglund, Monica Ulfhielm, Margareta 

Hjelmstad Ewy Maria Angehed, Maria Sahlström 

 

Inbjudna: 
Ingrid Hjalmarsson, äldrecentrum 
 

Presidiet 

Birgitta Husén ordf. (kd) 

Gunnel Nyman Gräff  2 vice ordf.(s) 
 

Ordförande 
 

……………………………… 

Birgitta Husén 

 

Kontrasignering 

 

 

……………………………… 
Marianne Eriksson PRO 
 
 
 
……………………………… 
Margareta Hjelmstad SPF 
 



  2 (4) 

Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop 

Ordförande hälsar alla välkomna. 

 

 

2.  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

 

3.  Minnesanteckningar från föregående möte 

Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

 

 

 Besök  

4. Ingrid Hjalmarsson från äldrecentrum berättar om första 

året med förenklad biståndsbedömning i Nacka 

Stiftelsen Stockholms läns Äldrecentrum har på uppdrag av 

Nacka kommun utvärderat introduktionen av förenklad 

biståndshandläggning för ansökan om hemtjänst med vissa 

servicetjänster för gruppen 65 år eller äldre, som infördes 1 

oktober 2012. Nacka har i jämförelse med andra kommuner, 

många i åldersgruppen 65 år och äldre som har hemtjänst. 

Utvärderingen visade sammanfattningsvis, att det är svårt att 

ännu dra några generella slutsatser av erfarenheterna av den 

förenklade biståndshandläggningen, främst beroende på att 

det var för få personer som använt sig av möjligheten. 

Bifogad fil. 

 

 

 Information  

5. Monica Ulfhielm återkopplar från landstingets konferens 

på temat mediciner 

Målgruppen var alla KPR medlemmar. Meddela Monica om 

ni inte har fått inbjudan till ” koll på läkemedel”. Monica 

visade statistik som har förts sedan 2010, över olämpliga 

läkemedel för äldre och de som använder fler än 10 olika 

mediciner på recept. Det är stora variationer i landets 

kommuner på antal personer som är 80 år och äldre som 

använder mer än 10 mediciner på recept. Det som framgår är 

att ett stort antal personer använder dels för mycket medicin 

och dels olämplig medicin.  

Bifogad fil. 
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Nr Ärende Ansvarig 

6. Information om KPR:s skrivelse om servicelinjen 

Trafikenheten har återkommande samtal med SL. Senaste 

mötet var 23 oktober. Kommunen har i sitt remissyttrande till 

SL bett de utreda möjligheten för servicelinje i Nacka.  

Bifogad fil  

 

 

7. Nestor - vad har hänt under året 

Anne-Lie Söderlund informerar, hon sitter i Nestors 

styrgrupp. Hur gör vi med återkoppling från Nestor till KPR?   

Generellt bör den som har ett uppdrag att delta för KPR:s 

räkning i olika sammanhang, alltid återge en rapport till rådet. 

Förslag framkom att från 2015 ska det finnas en stående 

punkt på dagordningen ”Rapporter”. 

Vid nästa KPR möte önskas en workshop kring 

representation i olika sammanhang, reseersättning och 

diskutera rådets budget.  

Bifogad fil 

 

 

8. Majoritetspolitikernas politiska plattform, 

majoritetsprogrammet 2015-2018 

Diskussion kring förslaget att namnet KPR i Nacka byts ut 

mot Nacka seniorråd. Synpunkter som framförs är att man 

bör ha samma namn som landets övriga kommuner och att 

rådet borde fått ta del av förslaget i ett tidigare skede. 

Rådet är överens om att man inte bör byta namnet och ger 

ordförande i uppdrag att omgående skicka en skrivelse till KS.  

Rådet efterfrågar information från oppositionen kring Nacka 

bygger stad.  

Bifogad fil.  

 

 

9. Hur ska vi återkoppla till KPR efter konferenser eller 

andra engagemang? 

Rådet föreslår att återkoppling till KPR efter deltagande i 

konferenser eller andra engagemang blir en stående punkt på 

dagordningen från 2015.   
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Nr Ärende Ansvarig 

 

10. 

 
Övriga frågor 

Politiska partier i Nacka; 

http://www.nacka.se/web/politik_organisation/sa_styr

s_nacka/politik_namnder/Sidor/Politiskapartier.aspx 

 

Kommunfullmäktige protokoll och beslutsunderlag; 

http://www.nacka.se/web/politik_organisation/sa_styr

s_nacka/politik_namnder/kommunfullmaktige/Sidor/

Protokoll_beslut.aspx 

 

Ordförande förhör sig om det finns intresse för en gemensam 

lunch och ber att få återkomma. 

* Kommentar 2014-12-04. Det blir ingen gemensam lunch. 

 

 

11.  

Förslag på datum för vårens möten: 

Seniorråd AU 

2015-01-29 kl. 14.00–15.30 

2015-03-26 kl. 14.00–15.30 

2015-05-28 kl. 14.00–15.30 

 

Seniorråd 

2015-02-12 kl. 14.00–16.00 

2015-04-16 kl. 14.00–16.00  

2015-06-11 kl. 14.00–16.00 

PRO har svårt att närvara på mötet i april.  

Mötestider för 2015 fastslås när ny ordförande tillträder.  

 

 

12. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 
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